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1- Dergide yayımlanması istenen yazılar İslam Hukuku ile ilgili olmalıdır: İslam hukuku ile ilgili çağdaş bir problem, 
İslam hukuk tarihi, edebiyatı, son dönem, daha önce yaşamış ya da çağdaş İslam hukukçularının ve eserlerinin tanıtımı, 
önceki fukahanın yazmış oldukları risalelerin neşri ve tercümesi, sempozyum ve tez değerlendirmeleri vb. konularda ol-
malıdır.
2- Araştırma ilmî metotlara uygun olmalıdır.
3- Araştırmaya İngilizce veya Arapça özet eklenmelidir.
4- Araştırmalar hakemlerin (en az iki hakem) olumlu görüşünden sonra yayımlanır.
5- Dergide yayımlanan yazıların dil ve içerik bakımından sorumluluğu yazarlarına aittir.
6- Yayımlanmayan yazılar sahiplerine iade edilmez.
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1- Papers submitted for publication should be based on Islamic jurisprudence.
2- Papers should concentrate on issues,  -questions and contemporary problem,  -history of Islamic jurisprudence,  -its 
literature, - past and contemporary Islamic legists, dealing with Islamic subjects, with their works, -critical publications 
and translations of treatises (unpublished manuscripts) of the past Islamic legists / jurists about various subjects,  -notes 
on symposiums, conferences, congresses or theises  etc.
3- Papers should be followed scentific methods.
4- A satisfied abstract should be attached to the paper with translations of English or Arabic.
5- Papers should be arbitrated by Islamic legists/jurists according to the methods which indicate principles and proce-
dures of arbitration.
6- The opinions expressed in the papers should be solely those of the authors.
7- Papers which are not published will not be returned.
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37. Sayı Hakemleri

قواعد النشر وشروطه
1- أن يكون البحث المراد نشره فى المجلة مبنيًّا على الفقه الإسلامي.

2- أن ينصب البحث على القضايا والمسائل والمشكلات المعاصرة المتعلقة بالفقه الإسلامي أو تاريخه أو أدبه أو التعريف 
بالفقهاء المتأخرين والمتقدمين والمعاصرين مع بيان إنجازاتهم العلمية أو تحقيق رسائل فقهائنا القدامىوترجمتها أو تقييم 

المؤتمرات أو الرسالات الخ...
3- أن يوافق البحث على المناهج العلمية.

4- أن يرفق بالبحث خلاصة مستوفية له لترجمتها إلى اللغة الإنجليزية أو العربية
5- تنشرالبحوث بعد أن  يتم التحكيم من قبل المتخصصين وفقا لقواعد التحكيم

6- جميع المسؤوليات العلمية والقضائية  للبحوث المنشورة فى المجلة على مؤلفيها
7- البحوث التي لا تنشر لا تعاد لأصحابها
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